
Official Diplomatic Residences of U.S. Embassy in ASTANA are seeking 

a person for a TEMPORARY dual position of a COOK/HOUSEKEEPER.  
 

An employee would serve as a temporary substitute during the absence of official staff;  
the position will be hired on an as-needed basis. 

The ideal candidate should speak and read some English and must possess some cooking and 

housekeeping experience; good interpersonal and organizational skills are a must. Interested 

candidates should send a resume highlighting previous experience and language skills to: 

AstanaHR@state.gov or fax to+7-7172-702-275. Telephone: +7-7172-70-21-14 

 
 

 

В Дипломатические Резиденции  Посольства США  в г. Астана требуется 

ПОВАР/ГОРНИЧНАЯ (комбинированная ВРЕМЕННАЯ должность) .  
 

Сотрудник требуется на условиях найма по вызову по мере необходимости - 
на период замещения временно отсутствующих работников;. 

Требования к кандидатам: разговорный английский (умение говорить и читать), опыт работы в 
качестве повара и горничной; умение ладить с людьми и хорошие организаторские способности – 

обязательное условие.  Все заинтересованные лица могут высылать резюме (содержащее 
сведения об опыте работы и языковых навыках) по адресу: AstanaHR@state.gov или  

по факсу: +7-7172-702-275. Телефон: +7-7172-70-21-14. 
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